
REFERAT 
 
Bestyrelsesmøde. 

• Dato: 13. jan. 2025 
• Tidspunkt: 19:00-21:00 
• Sted: Kulturzonen 

 
Mødedeltagere: 

• Brian Møllebjerg 
• Ellen Bremholm (dirigent) 
• Victor Olsen 
• Matias Nielsen (suppleant) 
• Erik K. Sørensen (referent) 

 
Fraværende: 

• Thomas H. Edvardsen 
• Marianne Ahlquist (afbud) 
• Rebekka Levysohn (afbud) 
• Anita Thorius (afbud) 

 
 
Agenda fremsendt den 13. jan. 2025 
 

1. Valg af referent – Erik K. Sørensen. 
Valg af dirigent – Ellen Bremholm 
 

2. Godkendelse af referat fra seneste bestyrelsesmøde/generalforsamling.  
Referat godkendt. 
  

3. Status fra formanden.  
Ingen. 

 
Det blev herefter besluttet at ændre i rækkefølgende af punkterne i den fremsendte agenda 
som følger: 
• Pkt. 6. – ”Bestyrelsens samarbejde og forventningsafstemning”. 

Behandling af punktet blev udsat til næste bestyrelsesmøde, idet halvdelen af 
bestyrelsesmedlemmerne ikke var fremmødte. 

 
• Pkt. 7. – ”Budget 2025/2026”. 

Da repræsentanter fra Kulturzonen havde meldt deres ankomst ca. 19:30 blev det 
besluttet at påbegynde behandling af dette punkt, for herefter at fortsætte punktet 
efter, at repræsentanterne havde forladt mødet.  
 

4. Indlæg fra Kulturzonen. 
To repræsentanter fra Kulturzonen fremførte to overordnede budskaber. 

a. Hvordan vi som forening kan samarbejde med Kulturzonen. Herunder gøre brug 
af Kulturzonens faciliteter. 
Vi fik belyst hvilke muligheder, der er samt forventes at ville komme. 

b. Kulturzonen fortalte om, hvilke tiltag de vil gøre i form af at skabe nogle flere ydre 
faciliteter, hvilket de bl.a. vil gøre ved at søge fonde om tilskud. I den forbindelse har de 



brug for vores, GFN, input til, hvordan vi ser/forventer at kunne gøre brug af de påtænkte 
faciliteter. Bestyrelsen indvilgede i at fremsende et oplæg.  

 
5. Budget (fortsat). 

Kassereren gennemgik udkast til årsregnskabet 2024 samt oplæg til budget 2025  
herunder hensættelser til vedligehold af foreningens veje inkl. vejbrønde.  
Kontingentet for det kommende år afventer resultatet af, hvilke vinterforanstaltninger, 
der påtænkes foretaget. Se pkt. 6.  
 
 

6. Opsamling på snerydning. 
Bestyrelsen er enige om, at vi fremover, fsv. det er muligt, skal forsøge at visualisere 
vores oplæg således, at budskabet når ud til så mange som muligt. Det kan være svært 
at anskueliggøre diverse aspekter/problematikker, udelukkende ved anvendelse af tal , 
når modtagerne af budskabet ikke har den samme indsigt i problematikkerne samt 
informationer som afsenderne. 
Ps. Tiden op til den ekstraordinære generalforsamling tillod ikke, at tilbudsmaterialet 
blev yderligere bearbejdet med visualisering for øje.  
Med baggrund i den ekstraordinære generalforsamling, hvor ca. 20% af foreningens 
medlemmer gjorde fremmøde og hvor ca. 15% af det samlede medlemstal stemte for, 
at der skal foretages vinterforanstaltninger, blev besluttet at foretage en 
opinionsundersøgelse af, hvilke forventninger foreningens medlemmer har til 
vinterforanstaltninger for den kommende vintersæson 2025/2026.  
Til brug for undersøgelsen blev udarbejdet et spørgeskema, der sendes til omdeling den 
førstkommende weekend således, at resultatet af undersøgelsen kan blive offentliggjort 
i mødeindkaldelsen til generalforsamlingen i marts 2025 samt danne grundlag for 
budgettet for det kommende år.     

 
 

7. Status fra udvalg. 
Ingen, grundet lavt fremmøde af bestyrelse. 

   
 

8. Eventuelt. 
Intet grundet relativ kort tid tilbage af mødet idet Kulturzonen lukker kl. 21:00.  


